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"Administration soder@stockholm.se" <soder@stockholm.se> 
Tanto badet 
Normal 

Jag hör till dom som mer än gärna tar mig ett dopp från någon av bryggorna. Undviker 
Tantobadet pga cementbryggor. Det är kallt, hårt och allmänt otrevligt att gå på dom. Mitt förslag 
är att man lägger ett trädäck på bryggorna. De andra bryggorna har ju trä så varför inte i 
Tantobadet? Borde inte kosta så mycket. 

Med vänlig hälsning 
 

 

 

 




